
PROTOKOŁ Nr 9l20L9

Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się
w dniu 28 listopada2Dl9 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskięgo w Wasilkowie
przy uI. Białostockiej 7.

Początek posiedzenia - godzina 1505, Posiędzeniu przewodniczy - Pani Monika
Targońska - Dakowicz, która stwięrdziła, iż obrady są prawomocne - w posiedzeniu
vczestniczy 5 radnych - lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego
protokofu.

W posiedzeniu Komisji uczestniczą: Burmistrz - Pan Adrian Łuckięwicz, Zastępca
Burmistrza - Pani Dominika Jocz, Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska,
Sekretarz Gminy - Pan Zbigniew Tochwin, Kięrownik WydziaŁu BGGN - Pan Piotr
Kruszewski, KierownikZakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie - Pani Iwona
Mocniak, mieszkańcy.

TemaĘ posiedzenia:

1. Otwarcieposiedzenia.
2. Opiniowanie projektu budzetu gminy rc 2020

złożony ch przęz pozo stałe Komisj e Rady.
3. Sprawy różne.

P orządek p o s i edzen ia zo stał pr zy j ęty j edno gło śnie.

Ad.2

rok. Analiza opinii i wniosków

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowiczprzeszła do punktu
drugiego posiedzenia Komisji. Opiniowanie projektu budzetu gminy na 2020 rok.
Analiza opinii i wniosków złożonychprzez pozostałe Komisje Rady.

Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska przedstawiła najważniejszę zńożęnia
budzetu gminy na2020 rok. Dochody budzetu w wysokości 84 765 903 zł, ztego:
bieżące w wysokości 75 756 374 zł, majątkowe w wysokości 9 009 529 zł. Wydatki
budzetu wwysokości 87 619 649zł, ztego: bieżące wwysokości 75 306 073zł,
majątkowe w wysokości 12 3I3 576 zł.

Radny - Pan Robert Lewkowiczzap7Ąń o cięcia budżętu w szkołach.



Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska odpowiedziała, że jednostki otrzymńy
plany, a częŚĆ środków zostńa zatrzymana w vrzędzie, w tym roku to prawie 800 tys.,
są to głównie wynagrodzenia, nagrody i szkolenia. W trakcie roku szkoły będą mogły
wystąpić o zwiększenie planu. Pozostałe środki powinny byó wystarczĄące.

Radny - Pan Piotr Adam Półtorak zapytŃ,, jak wygląda kwestia środków na
wyżywienie.

Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska odpowiedztńa, żę w wysokości
wykonania2019 roku.

Radna Pani Anna Pszczółka poprosiła o wyjaśnienie szczegółowe zadania
inwestycyjnęgo - rondo etap I.

Skarbnik Gminy - Pani Joanna Kunikowska:
2.095 tys. zł całość zadania,
I.227 tys. zł dofinansowanie z samorządowego funduszu celowego,
868 tys. zł środki własne.
Dodała, że wniosek na dofinansowanie nie jest jeszcze rozpatrzony.

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowicz-zaplĄńaczłottków
niniejszej Komisji, czy ktoś chce wnięśó wniosek do projektu budzetu gminy na2020 r.

Radny - Pan Robert Lewkowicz złożył wniosek do projektu budżetu, stanowi on
załącznikNr 2 do niniejszego protokofu.

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowicz poddała pod
głosowanie Wniosek o ujęcie w budzęcie gminy Wasilków na rok 2020 zadania
inwestycyjnego pod nazwą Modernizacja oświetlenia ul. Emilii Platęr w Wasilkowie o

wartości 50.000,00 ń, jako źródło finansowania wskazuje zmniejszenie o kwotę
50.000,00 zł w pozycji pod nazwą Wykup gruntów (Zńącznik nr 3 do projektu
budżetu). W głosowaniuwzięłoudziń 5 Radnych: 3 głosy -za,0 głosów -przeciw,Z
głosy - wstrzymujące się. Kopia wniosku stanowi on załącznik Nr 3 do niniejszego
protokofu.

Radna - Pani Magdalena Jakuć złożyła wniosek do projektu budzetu, stanowi on
załącznikNr 4 do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowicz poddała pod
głosowanie Wniosek o ujęcie w budzęcie gminy Wasilków na rok 2020 zadańa
inwestycyjnego pod nazwą. Dokumentacja tecl,niczna na świetlicę wiejską w
Sochoniach o wartości 30.000,00 ń, jako źródło finansowania wskazuje zmniejszenie o
kwotę 30.000,00 złw pozycji pod nazwą Wykup gruntów (Zńączniknr 3 do projektu
budżetu). Wgłosowaniuwzięłoudział 5 Radnych:3 głosy -za,0 głosów -przeciw,2



głosy - wstrzymujące się. Kopia wniosku stanowi on załącznik Nr 5 do niniejszego
protokofu.

Przewodn icząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowicz poinfo rmowńa, że
projekt budzetu gminy na 2020 r. nie zostń pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, kopia opinii stanowi załącznik Nr ó do
niniejszego protokołu. Komisj a Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej nie
wydała pozytywnej opinii do projektu budżetu gminy na 2020 r., kopia opinii stanowi
załącznikNr 7 do niniejszego protokofu.

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowicz poddała pod
głosowanie Wniosek o pozytywne zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2020 rok
zprzyjętymiprzezKomisję wnioskami. W głosowaniu wzięłoudziń 5 Radnych: 3 głosy

- za, 0 głosów - przeciw, 2 głosy * wstrzymujące się. Komisja Rewizyjna pozytywnie
zaopiniowała projekt budzetu gminy na 2020 rok, opinia stanowi załącznik Nr 8 do
niniejszego protokołu.

Ad.3

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowiczprzeszła do punktu
trzecie go po siedzenia Komisj i.
Sprawy różnę.

Radni nie poruszyli dodatkowych tematów.

Przewodnicząca Komisji - Pani Monika Targońska - Dakowicz poddała pod
głosowanie przyjęcie protokofu Nr 8/2019 z posiedzenia Komisji w dniu 26 wrzęśnia
2019 r. W głosowaniu wzięło udziŃ 5 Radnych: 4 głosy - zd,0 głosów - przeciw,
1 głos - wstrzyrrrujący się. Protokół zostńprzyjęty większością głosów.

W związku z wyczętpaniem tematów posiedzenia, Przewodnicząca Komisji - Pani
Monika Targońska - Dakowicz zakoiczyła posiedzenie o godzinie 1535.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

P.otul$łńłu,

^Ą&k-ięwicz
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